
VRAGEN GBR FORUM STAD 2 SEPTEMBER A.S.
 
Ik heb bijgevoegde vraag voor de rondvraag forum Stad. Michel/Peter zal deze donderdag inbrengen
 
Kabel- en leidingbedrijven zoals Dunea en City tec zijn op dit moment druk bezig met het 
vervangingswerkzaamheden in onze stad. Vanuit bewoners bereiken ons vele klachten over het 
slechte herstelwerk van bijvoorbeeld trottoirs. Is het college bekend met deze klachten/ welk algemeen 
beeld kan hieruit geconcludeerd worden? Welke maatregelen heeft resp is het college voornemens te 
nemen om zorg te dragen dat trottoirs /wegdekken na kabels-en leidingwerkzaamheden weer goed 
hersteld worden?
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